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Vragen van het lid Van der Steur (VVD) aan de minister van Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat qat gedoogd zal worden (ingezonden 16 april 
2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Gedoogbeleid voor drugs wordt ruimer»?1 

Vraag 2
Herinnert u zich de motie Sterk-Van Nieuwenhuizen-Wijbenga die oproept tot 
een reductie tot nul van het gebruik en handel in qat?2 

Vraag 3
Herinnert u zich het Besluit van 18 december 2012, houdende wijziging van 
lijst II, behorende bij de Opiumwet, in verband met plaatsing op deze lijst van 
het middel qat?3 

Vraag 4
Is het waar dat het Openbaar Ministerie (OM) voornemens is om het gebruik 
van qat te gedogen? 

Vraag 5
Deelt u de visie dat de handel in qat actief bestreden dient te worden door 
het OM en de politie? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het gedogen van het gebruik van qat ertoe kan leiden 
dat de afzet van illegaal geïmporteerde qat (deels) wordt gestimuleerd? 

Vraag 7
Zijn aanvullende maatregelen nodig om te voorkomen dat crimineel 
verkregen winsten uit de handel in qat niet worden doorgesluisd naar 
criminele of zelfs terroristische organisaties in het buitenland? 

1 «Gedoogbeleid voor drugs wordt ruimer.» Telegraaf 15 april 2013
2 Kamerstuk 33 000 VII nr. 91
3 Staatsblad 2013, nr. 1.
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Vraag 8
Hoe beoordeelt u de samenwerking met de Engelse douane en opsporings-
diensten ten aanzien van het tegengaan van de illegale import van qat?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2012–2013, Vragen 2


